

التاريخ: ١ يونيو ٢٠٢٣ م

الأفاضل/ بورصة مسقط المحترمين

تحية طيبة وبعد،

<p><b>Disclosure concerning the Sale and Leaseback of the Passive Infrastructure of Ooredoo's Towers</b></p> <p>Omani Qatari Telecommunications Company SAOG ("Ooredoo" or the "Company") would like to announce that it has issued a tender to sell and lease back the passive infrastructure of the towers owned by the Company (the "Project").</p> <p>Ooredoo invited a number of companies with expertise in telecommunication towers to submit bids to purchase and lease back the passive infrastructure of Ooredoo towers and has now received a number of offers which are currently being evaluated.</p> <p>Given that the proposed transaction is at its early stages, it is not possible for Ooredoo to accurately determine its financial impact on the Company.</p> <p>Accordingly, Ooredoo will keep the market informed about any material developments in the Project and will disclose the winning bid once a final decision is reached by the Company, subject to the approval of the Telecommunications Regulatory Authority of the Sultanate of Oman and other relevant authorities in accordance with the law and the Company's internal regulations.</p>	<p><b>إفصاح عن إجراءات بيع وإعادة إستئجار البنية الأساسية غير النشطة للأبراج الخاصة بالشركة</b></p> <p>تود الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع ("أوريدو" أو "الشركة") الإفادة بأنها قامت بطرح مناقصة لبيع وإعادة إستئجار البنية الأساسية غير النشطة للأبراج الخاصة بالشركة ("المشروع").</p> <p>قامت الشركة بدعوة مجموعة من الشركات المتخصصة في أبراج الاتصالات لتقديم عروض شراء وإعادة تأجير البنية الأساسية غير النشطة للأبراج الخاصة بالشركة، وقد تلقت الشركة عدداً من العروض التي ما زالت قيد التقييم.</p> <p>وبما أن صفقة البيع المحتملة لا زالت في مراحلها الأولى، يتعذر على الشركة تحديد الأثر المالي لهذه الصفقة بشكل دقيق.</p> <p>وعليه، ستبقي الشركة السوق على إطلاع حول أية تطورات جوهرية في هذا المشروع، وسيتم الإفصاح عن العطاء الذي ستختاره الشركة عند إتخاذ قرارها النهائي، شريطة إستيفاء موافقة هيئة تنظيم الاتصالات وغيرها من الجهات المختصة ذات العلاقة في السلطنة وفقاً لما تقتضيه القوانين واللوائح الداخلية بالشركة.</p>
---	--

